



**PAKSAN TEKSTİL**  
SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.







# PAKSAN TEKSTİL

SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.

**TR:** 1975 li yıllardan başlayarak pamuk ticaretiyle ilgili çalışmalarına devam eden firma kurucusu ve onursal başkanı Hanifi Günay liderliğinde sırasıyla 1996 yılında Paksan Tekstil Firmamız kuruldu. Pamuk Çırcırlama sektöründe 15.000 m2 üzerine kurulan fabrikamız 100 civarında kişi istihdam edip yılda 20,000 ton civarında çekirdekli pamuk işlemektedir. Tesislerimizde kaliteyi standart hale getirmek için Türkiye pamuk üretiminin yarısını gerçekleştiren Şanlıurfa ilimizde tarlada pamuk toplama el ile yapılırken, çiftçilerimize öncülük ederek pamuk toplama makinelerini ABD'den ithal ederek çiftçilerin makine hasadına yönelmesine, bu sayede hem ekim alanlarının genişlemesine hem de kalitede de standart oluşmasına öncülük etmiştir. 2005 yıllarından başlayarak günümüze kadar Çiftçilerle ortak pamuk ekimleri gerçekleştirip değişik pamuk tohumlarında verim ve kalite artışı konularında sürekli çalışma yapmaktadır. BCI (Better Cotton Initiative) üyesi olan firmamız pamuk üretiminde çevresel duyarlılık ve kalite sürekliliği konusunda çalışmalarına devam etmektedir.

**ENG:** Our Paksan Tekstil Company was founded in 1996 by Hanifi Günay, the company's founder and honorary president, who has been involved in cotton commerce since 1975. Our factory, which was founded on cotton linting and occupies an area of 15000 m2, employs approximately 100 people and processes approximately 20,000 tons of core cotton per year. Cotton is hand-harvested in the field in our province of Şanlıurfa, which produces 50 percent of Turkey's cotton, in order to maintain a consistent level of quality in our facilities. Importing cotton-picking machinery from the United States led to the adoption of machine harvesting by our farmers, resulting in the expansion of planting areas and the establishment of a quality standard. Beginning in 2005 and continuing to the present day, the company has collaborated with farmers to plant cotton and to improve the productivity and quality of various cotton seeds. Our enterprise, which is a member of the Better Cotton Initiative (BCI), continues to focus on environmental sensitivity and quality in cotton production.

**FR:** Créée en 1996, Paksan Tekstil a été fondée par Hanifi Günay, le fondateur et président d'honneur de l'entreprise, qui travail dans le commerce du coton depuis 1975. Sur une superficie de 15 000 m2, notre usine, construite sur leégrenage du coton, emploie environ 100 personnes et transforme environ 20 000 tonnes de coton âme par an. Afin d'uniformiser la qualité dans nos installations, la cueillette du coton se fait à la main sur le terrain dans notre province de Şanlıurfa, qui produit la moitié du coton en Turquie. Les agriculteurs à adopter la récolte mécanique, ce qui a conduit à une augmentation des zones de culture et à la création d'un standard de qualité. Depuis 2005 jusqu'à présent, elle met en place des plantations de coton en partenariat avec des agriculteurs et se concentre constamment sur la croissance et la qualité des différentes variétés de graines de coton. Notre entreprise, qui est membre de l'initiative BCI (Better Cotton Initiative), se concentre toujours sur la sensibilité environnementale et la continuité de la qualité dans la fabrication du coton.









**TR:** Sektörde pamuk balyalarının paketlenmesi ile ilgili ihtiyaç olduğunu gören firmamız 2001 yılında pamuk balyalarının paketlenmesi için Gaziantep ilimizde Ekmekçi Çelik Tel firmamız bünyesinde kenetli balya teli imalatına başlamıştır. 5000 m2 kapalı alanda üretime başlayan firmamız, daha sonraki aşamalarda balyaları yağmur ve dış etkenlerden koruyan dokuma kumaş ve örgü kumaş üretilen üretim bandını kurmuştur. Yakın zamanda satın aldığı 45000 m2 açık alanda kurulacak olan 25000 m2'lik Kapalı alana taşınacak firmamız bu 3 üretim bandını bir araya getirerek üretimine devam edecektir. Burada ürettiğimiz ürünleri aynı zamanda Azerbaycan, Kazakistan, Tacikistan, Irak, Romanya, Çad ve daha birçok ülkeye ihracatını gerçekleştirmekteyiz. Bu firmamızda da ayrıca 80 kişilik istihdam oluşturmaktayız.

**ENG:** Our company, recognizing the need for cotton bale packaging in the sector, began manufacturing fastened bale wire in 2001 within the Ekmekçi Çelik Tel company in Gaziantep for cotton bale packaging. Our company, which began production in a -5,000square-meter enclosed space, established the woven fabric and knitted fabric production line that shields bales from rain and other external factors in later phases. Our company will resume production by combining these three production lines, which will be relocated to a closed area of 25000 m2 and established in an open area of 45000 m2 that was recently purchased. We also export the products we manufacture in this country to Azerbaijan, Kazakhstan, Tajikistan, Iraq, Romania, and Chad, amongst many other countries. Additionally, this company employs eighty individuals.

**FR:** En 2001, notre entreprise a commencé à fabriquer du fil à balles agrafées dans le corps de la société Ekmekçi Çelik Tel à Gaziantep pour l'emballage de balles de coton en raison du besoin du secteur. Notre entreprise, qui a commencé la production dans une zone fermée de 5000 m2, a installé une ligne de production de tissus tissés et tricotés qui protège les balles de la pluie et des facteurs externes. En s'installant dans un nouvel espace fermé de 25000 m2 et en se développant dans un espace ouvert de 45000 m2, notre entreprise continuera à produire en combinant ces trois lignes de production. De plus, nous vendons nos produits fabriqués ici à l'Azerbaïdjan, au Kazakhstan, au Tadjikistan, à l'Irak, à la Roumanie, au Tchad et à d'autres nations. Nous employons également 80 personnes dans cette entreprise.



**PAKSAN TEKSTİL**  
SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.









**TR:** Firmamız 2020 yılından başlayarak Gunsan Yağ firmamız adı altında yıllık 35000 ton kapasiteli pamuk çekirdeği işleme tesisini 29000 m2 açık,15000 m2 kapalı alanda devreye koymuştur. Burada da 60 kişilik bir istihdam sağlayarak, gelen pamuk çekirdeğinden üç ayrı ürün elde etmektedir. Elde edilen ürünler sırasıyla pamuk yağı, Linter, ve küspe (hayvancılıkta tüketilen hayvan yemi). Çıkan ham yağ ürününü ilkin nötrale ettikten sonra, deodorize ve pişirme işlemlerinden sonra yemeklik yağ haline getirmekteyiz.

**ENG:** Our company, Gunsan Yag, has put into operation a cotton seed processing facility with an annual capacity of 35,000 tons beginning in 2020 on an open area of 29,000 square meters and a closed area of 15,000 square meters. It employs sixty individuals and obtains three distinct products from the incoming cotton seed. The products obtained are cottonseed oil, cottonseed linter, and animal feed pulp, accordingly. After neutralizing the crude oil product, we deodorize and cook it to transform it into consumable oil.

**FR:** Notre usine de traitement de graines de coton d'une capacité annuelle de 35000 tonnes, connue sous le nom de notre société Gunsan Yag, a été mise en service en 2020, avec une zone ouverte de 29000 m2 et une zone fermée de 15000 m2. Il emploie 60 personnes et produit trois différents produits à partir de la graine de coton qui arrive. L'huile de coton, le linter et la pulpe (aliments pour animaux consommés par le bétail) sont les produits qui en résultent. Après avoir neutralisé le produit d'huile brute, nous le transformons en huile comestible après l'avoir désodorisé et cuit.



**PAKSAN TEKSTİL**  
SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.









**TR:** Bütün bu çalışmalarımızla beraber firmalarımız kendi enerjisini üretmek için yenilenebilir enerji üzerine odaklandıktan sonra 2022 yılında Çatı ve saha Güneş enerji santralleri kurmaya başladı. 770 kw lik Çatı GES (Solar energy), ve 3.4 MW Saha GES (Solar energy)(000, 50 m2 lik alanda kurulu Gunsan firmamız için tamamlandı. 4 MW'lik Saha GES projemiz Ekmekçi firmamız için Enerji Kurumu tarafından onaylanmış olup 50,000 m2lik alanda kurulumuna önümüzdeki 6 aylık periyotta bitireceğimiz yatırımlar listesindedir. Ayrıca 33 MW lik bataryalı solar enerji üretim başvurumuz da (396,000 m2'lik alanda sahamız hazır) Enerji Piyasası Düzenleme Kurumunda (EPDK), değerlendirme aşamasında olup, onaylandıktan sonra 2 yıl içerisinde yapılacak yatırımlarımız listesinde yer almaktadır.

**ENG:** After focusing on renewable energy to produce their own energy in 2022, our companies began construction of rooftop and field solar power plants. 770 kW Roof SPP (solar energy) and 3.4 MW Field SPP (solar energy) (established on an area of 50,000 m2) have been completed for our Gunsan company. Our 4 MW Field SPP project for our Ekmekci company has been approved by the Energy Authority and built on a 50,000 m2 plot of land. It is on our investment list for the upcoming six months. In addition, the Energy Market Regulatory Authority (EMRA) is currently evaluating our application for solar energy production with a 33 MW battery (our 396,000 m2 area is prepared) and it is on our list of investments to be made within two years of its approval.

**FR:** Après s'être concentrées sur les énergies renouvelables pour produire leur propre énergie, nos entreprises ont commencé à construire des centrales solaires en toiture et sur le terrain en 2022 grâce à tous ces efforts. Notre entreprise a bénéficié de la réalisation de 770 kW de GES de toit (Solar energy) et de 3,4 MW de SPP de champ (Solar energy) de Gunsan, qui ont été installés sur une superficie de 50 000 m2. L'Autorité de l'énergie a approuvé notre projet Ekmekçi de 4 MW Field SPP pour notre entreprise et est inclus dans la liste des investissements que nous réaliserons dans les 6 prochains mois pour son installation dans une zone de 000 50 m2. En outre, notre projet de production d'énergie solaire sur batterie de 33 MW, qui est actuellement en cours d'évaluation auprès de l'Autorité de Régulation du Marché de l'Énergie (EMRA), est inclus dans la liste de nos investissements à réaliser dans les 2 ans suivant son approbation. Notre site est prêt sur une surface de 000 396 m2.



**PAKSAN TEKSTİL**  
SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.





**PAKSAN TEKSTİL**  
SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.

**PAKSAN TEKSTİL SANAYİ VE TİC.LTD.ŞTİ**

KOÇÖREN OSB MAH. 107. CAD. NO: 3 İÇ KAPI NO: 2 EYYÜBİYE/ ŞANLIURFA  
(0414) 369 10 15 -